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Raadsgriffie

Van: Radboud Hack <r.k.hack@hccnet.nl>

Verzonden: maandag 3 november 2014 17:11

Aan: Raadsgriffie

CC: Woonenleefomgeving; John van Boven; Francisca Muller; Erik-Jan Berends

Onderwerp: Re: Afvalbak gesloopt (Zandweteringpad, tussen Arsenaultplantsoen en 

Diasporapad, tegenover het trapveldje.) [Referentie: 141103-000042]

Categorieën: Categorie Groen

Geachte Gemeenteraad, 

 

T.a.v. de Griffie: dit is al een oud dossier, en ik ben het zat. 

Ik verzoek u daarom dit als inkomend stuk aan de Raad voor te leggen. 

 

Inderdaad, ik ben niet tevreden over de door u geschetste afhandeling. 

 

Deze afvalbak staat aan een drukbereden fietspad met veel snoepende en etende scholieren die met elkaar 

een hoop zwerfafval produceren. 

Die afvalbakken zijn daar een paar jaar geleden dan ook op uitdrukkelijk verzoek van de omwonenden 

geplaatst.  

De praktijk leert dat het afvalaanbod daar groot is en dat de bakken intensief worden gebruikt. 

Voor de afvalbakken aan het Arsenaultplantsoen, het trapveldje, en het speelveld nabij de kinderboerderij in 

Zuid geldt hetzelfde. 

 

Dat die afvalbakken ondeugdelijk zijn ('koekblikkenkwaliteit') en zeker niet vandaalbestendig zijn is u 

bekend. 

Gegeven het grote aantal gemolde bakken met de bijbehorende klerezooi heb ik de gemeente daar 

regelmatig op gewezen en haar voorgesteld om vandaalbestendige afvalbakken neer te zetten. 

En die bestaan, echt waar! 

Al die jaren kwam u niet verder dan de gemolde bak repareren tot het volgende incident. 

 

Al eerder heeft u mij gemeld dat u in afwachting van 'beleid' de gemolde afvalbakken gaat weghalen. 

Op het Arsenaultplantsoen is de bak inmiddels vervangen door een geel stukje plastic. Dat lost natuurlijk 

helemaal niets op. 

Wanneer er nieuwe bakken zullen staan? Joost mag het weten.  

Een "open eind regeling" dus. Typisch het soort regeling waar de overheid zo'n hekel aan heeft. Behalve als 

het haar zelf beter uit komt. 

 

Het resultaat van uw 'beleid' is nu een verdere verloedering van de publieke ruimte, een van de grootste 

irritaties van burgers richting bestuur. 

 

Misschien is het u bekend dat de meeste burgers geen vertrouwen meer hebben in hun politici. Twee keer 

raden hoe dat toch komt. 

 

Ik stel voor dat u eerst beleid maakt voordat u de bestaande oplossing (hoe krakkemikkig ook) overboord 

kiepert en de burgers met de rotzooi laat zitten. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

R.K. Hack, omwonende  
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--- 

 

On 3 nov. 2014, at 14:44, Klantcontactcentrum Zwolle wrote: 

 

 

 
 
Geachte heer/mevrouw, 
 
Onlangs heeft u contact opgenomen met ons klantcontactcentrum. 
Hieronder vindt u een samenvatting van uw vraag en ons antwoord. 
 
Als deze case niet naar uw tevredenheid is opgelost, kunt het binnen 7 dagen 
heropenen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Klantcontactcentrum Zwolle 
woonenleefomgeving@zwolle.nl 
 
 

 Onderwerp 

Afvalbak gesloopt (Zandweteringpad, tussen Aresenaultplantsoen en Diasporapad, tegenover het 

trapveldje.) 

  

 Vraag & Antwoord 

 Reactie Via e-mail (Glenn Rodijk) 03/11/2014 02:44 NM 

De afvalbak is verwijderd. 
Totdat er meer bekendheid is over het nieuwe beleid, word er nog geen nieuwe teruggeplaatst volgens de servicemedewerker. 

 Klant Telefonisch (Ingevoerd door Glenn Rodijk) 03/11/2014 09:29 VM 

Afvalbak gesloopt (Zandweteringpad, tussen Aresenaultplantsoen en Diasporapad, tegenover het trapveldje. 
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